
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Dmd99A1és Hivatala

irományszám: ,t. 1 11 ~7 b .

Érkezelt: 2004 SEPT 2 j.

Kérdés

„Mi indokolta a helyiség bérleti díjak jelentős növekedését 2003-ban?" címmel a
Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor
pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mint az bizonyára Ön előtt is ismeretes, a közelmúltban elkészült az ÁPV Rt. 2003 . évre
vonatkozó üzleti jelentése, amelynek a törvényi rendelkezések szerint az a célja, hogy az éves
beszámoló adatainak értékelésével bemutassa, illetve a múltbeli tény-és a várható adatok
alapján a tényleges körülményeknek megfelelő képet nyújtson a társaság vagyoni, pénzügyi,
jövedelmi helyzetéről, az üzletmenetről .

Az állami vagyon kezelésével és a privatizációs tranzakciókkal foglalkozó társaság működése,
speciális helyzetéből adódóan kiemelt figyelmet kap az éves beszámolók és üzleti jelentések
sorában, hiszen végeredményben az ÁPV Rt. gyakorolja az állam tulajdonosi jogait .

Mindezek alapján érdeklődésre tarthatnak számot az üzleti jelentésben az egyes tételekhez
rendelt összegek, az elmúlt évekhez viszonyított arányok, amely jól tükrözik az állam által
preferált területek sorát, a kiadások változását. Információim szerint az állami vagyonkezelő
szervezet 2003-ban helyiségek bérletére mintegy háromezerszeresét költötte a 2002 . évhez
képest.

Fentiek alapján kérem, T . Miniszter úr szíves válaszát arra vonatkozóan, hogy ténylegesen
milyen összeg szerepel az ÁPV Rt. üzleti jelentésében a 2003 . év helyiségbérletei kapcsán,
pontosan mi indokolta ezen költségek ilyen nagy arányú növekedését, illetve mely személyek,
társaságok helyiségeit bérelte az ÁPV Rt. tételes lebontás szerint .

Kelt Budapesten, 2004 . szeptember 17. napján
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